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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 29.10.2021, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 120 din 19.10.2021 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 120/19.10.2021. Materialele înscrise pe ordinea 

de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie și WatsApp.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința ordinară din 30.09.2021 

2. Acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Local Leorda în Adunarea 

Generală a Asociaților A.D.I  „AQUA BOTOŞANI” pentru  aprobarea modificării prețului și 

tarifului la serviciile publice de alimentare cu apă potabilă și de canalizare-epurare propusă de 

operatorul regional S.C. NOVA APASERV S.A. Botoșani 

3. Alegere președinte de ședință perioada noiembrie 2021 – ianuarie 2022 

4. Rectificare buget local 

5. Aprobare cont execuție bugetară TRIM III 2021 

6. Desemnare reprezentant CL în comisia evaluare interviu-Școala Gimnazială nr. 1 Leorda 

 

 

 

 

Dl. primar solicită suplimentarea ordinii de zi a ședinței cu proiect privind Desemnare 

reprezentant CL în comisia evaluare interviu-Școala Gimnazială nr. 1 Leorda. Solicitarea vine ca 

urmare a cererii Inspectoratului Școlar Județean Botoșani. 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă și suplimentarea solicitată de dl. primar. Se aprobă 

cu un număr de 11 voturi pentru.  

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința ordinară din 30.09.2021 
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Dl. Grădinaru- legat de PV din 22.09.2021. Este vorba despre faptul că a întrebat atunci 

despre familia ce nu a fost prezentă la aniversarea a 50 de ani de căsătorie. Nu a fost precizat de 

către dl. secretar in PV despre ce familie este vorba. Este vorba de familia Florea. Ar mai fi și 

alte puncte unde are nemulțumiri. Solicită dlui. secretar să încerce să treacă in procesele verbale 

cât mai mult din ce se discută și mai ales ce spune dumnealui. 

 Dl. secretar – am trecut în procesele verbale următoare tot ceea ce a solicitat dl. 

Grădinaru. Nu mai pot modifica procesul verbal din urmă. Voi încerc să trec cât mai mult.  

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

 Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 

 

2. Acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Local Leorda în Adunarea 

Generală a Asociaților A.D.I  „AQUA BOTOŞANI” pentru  aprobarea modificării prețului 

și tarifului la serviciile publice de alimentare cu apă potabilă și de canalizare-epurare 

propusă de operatorul regional S.C. NOVA APASERV S.A. Botoșani 

 

Dl. primar – prezintă proiectul. Ponderea la vot este de 28 % comunele membre și 72 % 

municipiul Botoșani. Nu este relevant votul nostru dar trebuie să fie prezent acolo. 

Dl. Hamburdă – propune pe dl. Maloș Valerian. 

   Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 

 

3. Alegere președinte de ședință perioada noiembrie 2021 – ianuarie 2022 

 

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. 

Dl. Maloș - propune pe dl. consilier Angheluși Constantin. 

Dl. Angheluși – nu dorește neapărat această funcție. Legal pot fi rotiți doi consilieri pe 

întraga perioadă de mandat. Nu este moral să se facă acest lucru, dar este legal. 

Dl. primar- este bine ca, consilierii să învețe de la cineva cu experiență, mulți fiind noi în 

funcție. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

 

4. Rectificare buget local 

Dl. primar- prezintă proiectul. A fost înaintat la comisii. 

Dl. Angheluși – conform legii, la inițiativa primarului, Consiliul Local poate aproba 

rectificări de buget în cursul anului. Dacă au venit bani de la guvern, de la fostul guvern, 
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este bine să bine și trebuie băgați în buget. Banii sunt trecuți la secțiunea dezvoltare. Dl. 

primar vrea să dezvolte comuna, să achiziționeze acel tractor necesar activității. Se știe 

că prețurile au crescut și de aceea avm nevoie să suplimentăm fondurile necesare 

finalizării achiziției. Banii sunt meritați de comuna Leorda și necesari. 

Dl. Grădinaru – este bine că au venit acești bani. Însă este dezamăgit de modul cum au 

fost repartizați. Au fost bani duși la iluminatul public deși în ședința trecută s-au mai 

suplimentat fondurile pentru acest proiect. De se mai doresc alți bani? 

Dl. primar -  nu ați înțeles pentru ce au fost acei bani! Erau pentru delegare prin 

concesiune serviciu iluminat public. Nu avem voie să intervenim noi în rețea! Vor 

interveni doar societăți acreditate. 

Dl. Grădinaru – vă contraziceți! Poate ar trebui să vă pun înregistrarea de la ședința 

trecută. Veniți cu abureli în fața noastră. Și de ce nu s-a achiziționat acel faimos tractor 

pentru care s-a angajat un om? 

Dl. primar -  nu este nevoie să imi puneți nimic! Acum prețul unui tractor este de 42.000 

eur, peste una lună este 49.000 eur. Nu pot să achiziționez așa repede, nimeni nu vine cu 

prețuri fixe pentru 6 luni. Trebuie să respect procedurile de achiziție. Nu am eu banii 

într-un sac și îi dau cui vreau! 

Dl. Grădinaru- se pot lua bani de la drumuri, 100 mii lei și da la asistenții personali. 

Doresc să propun un amendament în acest sens. 

Dl. primar – sunt bani cu dedicație. Nu se pot pune chiar unde vrem noi. 

Dl. Angheluși – am acceptat cu greu să fiu președinte de ședință pe viitor. Nu voi 

conduce astfel de ședințe, unde fiecare se bălăcărește! Fiecăruia i se acordă un timp, să 

spună c are de spus și gata. Voi lua măsurile legale atunci când se v-a impune. 

Disciplinați-vă vă rog frumos!  

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru și 3 împotrivă. 

 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: 

 

5. Aprobare cont execușie bugetară trim. III 2021. 

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. A fost înaintat comisiilor. Este transparență 

totală, se pot vedea cum au fost cheltuiți banii fără probleme. 

Dl. Angheluși – legea obligă primarul să prezinte tgrimestrial execuția bugetară, cum au 

fost cheluiți banii. Dacă sunt nereguli, CL-ul poate solicita îndreptarea lor. Veniturile 

planificate sunt depășite. Consider că un merit deosebit îl au și cei pe mâna cărora sunt 

banii. Există economii și la cheluieli. 

Dl. Grădinaru – sunt capitole unde sunt prevăzute niște sume mai mari decât cele 

previzionate. De ce? 

Dl. primar- puneți întrebarea mai clar, că nu se înțelege ce doriți.  

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 
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Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: 

6. Reprezentant Consiliu Local în comisia interviu -  concurs Școala Gimnazială nr. 1 

Leorda 

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. Trebuie desemnat o persoană. 

Dl. Angheluși – trebuie să fie o persoană care a avut contact mai mult cu școala, care știe 

mai multe despre sistemul de învățământ local. Propun pe dl. Maloș. 

Dl. Grădinaru- propun pe dl. Hamburdă 

Dl. Hamburdă-refuză să fie numit. 

Se supune la vot propunerea dlui. Angheluși. 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru și 3 abțineri. 

Se trece la punctul 7 (suplimentarea) al ordinii de zi: 

 

7. Diverse 

Dl. Grădinaru -  la Centrul de zi s-a aprobat valoarea de 10 lei pentru meniu. Ați spus că 

scoateți pe SEAP. S-a scos? Când și cine a căștigat? Dl. primar- persoana care răspunde. 

Dl. primar – Puteți întreba la serviciul care răspunde. Totul s-a făcut cu respectarea 

legilor. Nu am achiziționat nimic ilegal. 

Dl. Grădinaru-au venit banii pentru reparare drumuri afectate de ploile abundente. 

Enumeră câteva: L19, L33, D16, M4,...etc). Cu ce ați intervenit pe aceste drumuri? O să 

mă duc să verific personal. 

Dl. primar – este în lucru. Nu se fac așa cu una cu două, există niște pași și documentații 

care trebuie făcute! Nici un ban nu se cheltuie fără a avea un proiect. 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

MALOȘ VALERIAN                        LUNGU CORNEL 


